
LDPE 北欧化工 Bormed LE6609-PH 瓶子 药品包装 柔软性好
辐射消毒低密度 韧性好 电子束消毒

产品名称 LDPE 北欧化工 Bormed LE6609-PH 瓶子
药品包装 柔软性好 辐射消毒低密度 韧性好
电子束消毒

公司名称 深圳市福禄克科技有限公司

价格 .00/件

规格参数 北欧化工:LDPE

公司地址 深圳市光明区凤凰街道塘家社区张屋新村十三巷
1号1403-7（注册地址）

联系电话 15814619446 15814619446

产品详情

BormedTMLE6609-PH是一种通过高压工艺生产的低密度聚乙烯。用于医药产品软包装和软包装的吹塑。
该产品还可用于注塑和吹膜。由Bormed"LE6609-PH制成的产品可以使用环氧乙烷、V福射、电子束辐射
或蒸汽进行灭菌。灭蒸汽温度可高于110°，应用:医药产品包装“吹填h"安#Bormed LE609-PH is a resin
intended for evaluation for use in Healthcare applications. Bormed .E6609-PH is an additive free low
densityrolyethylene typically used in blow moulding articles . Material is charaterised with a balanced inflexibilty to
facilitate to colapsibity of containers. Bolesand ampoules made from Bormed LE609PH can be sleam sterilised at
temperatures above 110 ". Products made from Bormed LE6609-PH can be sterilisedy using ethylene oxide or
radiation up to 35 ky, Applications Bormed LE6609-PH has been evaluated according to different requlations and 
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